

## MOTOR VEHICLES ACT

Pursuant to paragraph 68(1)(b) of the *Motor Vehicles Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. The annexed *Insurance (Commercial Vehicle Transporting Dangerous Goods) Regulation* is hereby made.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 14 day of February, 2000.

---

Commissioner of the Yukon

## LOI SUR LES VÉHICULES AUTOMOBILES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 68(1)b) de la *Loi sur les véhicules automobiles*, décrète ce qui suit

1. Est établi le *Règlement sur l'assurance pour les véhicules utilitaires transportant des marchandises dangereuses* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 14 février 2000.

---

Commissaire du Yukon

**INSURANCE (COMMERCIAL VEHICLE  
TRANSPORTING DANGEROUS GOODS)  
REGULATION**

1. For the purposes of paragraph 68(1)(b) of the Act, the following goods are prescribed as dangerous goods: all goods listed in List I and List II of Schedule II of the Transportation of Dangerous Goods Regulations under the *Transportation of Dangerous Goods Act, 1992* of Canada.

**RÈGLEMENT SUR L'ASSURANCE POUR LES  
VÉHICULES UTILITAIRES TRANSPORTANT  
DES MARCHANDISES DANGEREUSES**

1. Sont prescrites à titre de marchandises dangereuses, aux fins de l'alinéa 68(1)b) de la Loi, les marchandises énumérées aux listes I et II de l'annexe II du Règlement sur le transport des marchandises dangereuses pris en vertu de la *Loi de 1992 sur le transport des marchandises dangereuses* (Canada).